
ÒSalt t� un c�ncer que comen�a a ser dolentÓ

Creu que arreglar les f inances del poble �s la base per resoldre els altres problemes

ÒL'Ajuntament no �s una ONG i les ajudes han de ser primer per als saltencs de fa anysÓ

Encap�ala per primera vegada la llista del PP de Salt. La seva designaci� ha estat envoltada de pol�mica perqu�

el president local diu que els l'han imposat.

�s un candidat imposat pel par tit?Al PP de Salt s'ha fet una feina molt lloable els darrers quatre anys, per� la

direcci� del par tit ha decidit que �s hora de fer un canvi. Jo s�c un home del par tit, que vol ajudar, i per aix� he

acceptat.Qu� canviar� en el PP de Salt a par tir d'ara?Esperem tenir tres o quatre regidors. Si �s aix� disposarem

d'eines per treballar que f ins ara no hem tingut.Est� ober t a establir pactes de govern despr�s de les

eleccions?Ja es veur� quin �s el panorama pol�tic despr�s del 22 de maig, per� d'entrada estem disposats a

parlar amb tothom.Quins s�n els eixos principals del seu programa?La base per resoldre els problemes del

municipi �s millorar l'economia. Hem de generar treball i noves empreses. Una proposta seria la creaci� d'un

parc d'empreses tecnol�giques, del tipus que hi ha a la UdG, per exemple. O la construcci� d'un nou pol�gon

industrial. Tamb� cal potenciar el comer� propi, que fa anys que est� descuidat.Quins s�n els problemes de

Salt?El municipi pateix un c�ncer que comen�a a ser dolent. Cal prendre mesures serioses per curar aquest mal

localitzat a la zona centre i la pla�a de Catalunya, abans no s'estengui a la resta de la poblaci�.Quin �s el

c�ncer?Parlem de seguretat ciutadana, de la massif icaci�, de la situaci� de les comunitats de ve�ns... Calen

mesures valentes per desmassif icar Salt.Quines mesures?Ara no li ho dir�. Les anirem explicant durant la

campanya.Qu� cal fer per millorar la seguretat?Cal m�s supor t a la policia, i millorar el marc legal per fer m�s

efectiva l'acci� judicial.Quina posici� tindr� el PP respecte a la immigraci�?La immigraci� regulada, legal i que

compleixi les seves obligacions �s benvinguda. I no t� res a veure amb el tema de la seguretat, com alguns han

pret�s fer veure.La cohesi� social i la conviv�ncia tamb� s�n temes que preocupen.L'Ajuntament, la instituci�,

ha perdut el rumb en aquest tema. S'ha d'ajudar la gent. Hi ha qui arriba a Salt amb una situaci� de pobresa, per�

ara ens trobem que gent d'aqu� tamb� s'hi troba i se situen en la mateixa l�nia que aquesta gent nouvinguda.

S'ha de revisar les persones a qui cal ajudar. L'Ajuntament t� unes funcions. Les ONG, una altra. L'Ajuntament ha

d'ajudar els seus conciutadans. Les ONG, a totes les persones. No es pot posar tot al mateix sac.
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